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Bezoekersraad  

Locatie: Het Claverhuis, Elandsgracht 

Maandag 29 Januari 2024, 13:00 

 

BR= Bezoekers Raad 

CR= Centrale Raad 

DR= Deelnemers Raad 

DB= Dagelijks Bestuur 

DRG= De Regenboog Groep 

HHR= Huishoudelijk Reglement 

IO= Intentieovereenkomst 

LCvV= Landelijke Commissie van 

Vertrouwenslieden 

LR= Locatieraad 

MDR= Medezeggenschapsregeling 

RVT= Raad van Toezicht 

SWO= Samenwerkingsovereenkomst 

WMCZ = Wet Medezeggenschap 

Cliëntenraden Zorginstellingen 2018 

WW&A = Werkgroep Werk & Activering 
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Aanwezig: 

1. Ron (De Kloof) 

2. Patrick (BW) 

3. Farid (Spreekbuis) 10 

4. Felix (BW) 

5. Leka (Zeeburg) 

6. Murat (OudWest) 

7. Ali (Oud West) 

8. Amar (Zeeburg) 15 

9. Samantha (Princehof) 

- 14:30 Janneke van Loo (Manager Inloophuizen, Vluchtelingenopvang & Hulpverlening) 

- Eric (adviseur + notulist) 

Afwezig: 

 20 

Te laat: 

1. Lucien (Makom) langer dan een uur te laat 

 

13:00 vergadering geopend. 

 25 

Mededelingen 

 

• Er is nog geen voorzitter. Daarom wordt met een roulerende voorzitter gewerkt. Voor 

vandaag wordt als tijdelijke voorzitter Ali benoemd. 

• Samantha voor het eerst vanuit Princehof. Ze geeft aan dat er al 9 dagen geen 30 

schorsingen zijn bij Princehof. Er worden meer meewerkende bezoekers ingezet bij het 

ontbijt en daardoor hoeven bezoekers minder lang te wachten. Dat geeft rust.  
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• Murat vervangt voortaan George  

• In Zeeburg is het druk door de slapers van de Nieuwe Looier. Zeeburg gaat nu een half 

uur eerder open en een half uur eerder dicht en dat bevalt goed. 35 

• Er worden door een lid veel vrouwen gesignaleerd die buiten slapen. 

 

 

De notulen werden aangenomen en de Overlegvergadering werd voorbereid. 

 40 

Overlegvergadering met Janneke 14.30 

 

Mededelingen 

• De nieuwe leden stellen zich voor 

• Hans sluit vandaag niet aan, volgende maand wel 45 

 

De GGD heeft een nieuwe manier om vast te stellen hoeveel buitenslapers er zijn door iedereen 

op een ochtend in de inloop te vragen waar ze geslapen hebben tijdens de 

winterkouderegeling. Hebben ze buiten geslapen, of binnen bij vrienden of bekenden, of in de 

winteropvang? En als ze buiten hebben geslapen, waarom hebben ze buiten geslapen?  Of wil 50 

je er liever niets over zeggen? 

De GGD zal hier een verslag van maken om een betrouwbaardere schatting te kunnen maken 

over het aantal buitenslapers. Dit is belangrijk omdat het beleid van de gemeente hierop wordt 

gebaseerd. Als de winterkouderegeling van kracht is het overal ram vol. Het lijkt erop dat het 

aantal buitenslapers met meer dan 50% toegenomen is. Dit lijkt onder andere een gevolg te zijn 55 

van de strenge criteria voor de winteropvang (je moet een jaar in Amsterdam zijn en voldoende 

aan kwetsbaarheid). Het zou helpend zijn als deze criteria versoepeld worden. De straatalliantie 

doet verslag en de Bezoekersraad kan hun cliënt perspectief ook doorgeven aan de 

straatalliantie. Zo kunnen verschillende belangenverenigingen elkaar versterken. De 

Bezoekersraad vertegenwoordigt ongeveer 5000 daklozen.  60 

 

Digitalisering raden 

Er wordt ontzettend veel stukken gekopieerd voor de Bezoekersraad. Deze stukken raken 

kwijt en moeten dan weer opnieuw worden gekopieerd. Dat past niet bij het 

duurzaamheidbeleid van De Regenboog Groep. De raadsleden Zouden graag willen 65 

digitaliseren door middel van een tablet. Janneke heeft bij SCIP gevraagd voor tablets maar 

die zijn er niet. Een lid die bij de gemeente werkt heeft voorgesteld om bij de gemeente te 

vragen of daar tablets worden afgeschreven die overgenomen kunnen worden. Janneke 

geeft aan dat de Bezoekersraad een begroting kan in dienen met hoeveel tablets, aan welke 

criteria die moeten voldoen en daarbij liefst een link van bijvoorbeeld Coolblue. De leden 70 

geven aan dat er een hoes omheen moet die waterdicht is, dat het lichtgewicht is en 

voldoende opslagcapaciteit op moet staan. Het dagelijks bestuur zal een voorstel doen.  
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Buitenslapers 

Een lid geeft aan dat er veel vrouwen worden gesignaleerd die buiten slapen, ook zwangere. 

Janneke geeft aan dat er een speciale opvang is voor vrouwen, jongeren, en mensen uit de 

LHBTIQ+. Deze kwetsbare mensen hoeven niet buiten te slapen. Janneke weet niet of deze 

groepen zijn meegenomen in het GGD-onderzoek.  80 

 

Een lid geeft aan dat sommige mensen toch buiten moeten slapen als ze zich te laat zich 

melden bij de winterkouderegeling. Janneke geeft aan dat iedereen altijd moet worden 

toegelaten, ook al is het laat, daar kan over gemopperd worden maar dat is nou eenmaal zo. 

 85 

Klanttevredenheidsonderzoek 

Er is nog geen uitslag van het klanttevredenheidonderzoek, het verslag moet nog worden 

verwerkt.  

 

Begroting Bezoekersraad 90 

Het bestuur van de Bezoekersraad heeft een begroting gemaakt, waarop het budget kan 

worden gebaseerd. Dit is zo afgesproken in de samenwerking. De Bezoekersraad heeft deze 

begroting geaccordeerd. Janneke geeft aan dat de Centrale Raad alle begrotingen bij Hans 

kan neerleggen. 

 95 

Villa Westerweide 

Er is een tussenevaluatie geweest over Villa Westerweide bij de gemeente Zaanstad. Hierin 

werd bepaald of het inloophuis door kan gaan tot eind 2025 of deze zomer stopt. De 

gemeente is lovend en enthousiast. Ook hebben de buren geen meldingen meer gegeven 

over overlast, terwijl die aanvankelijk zeer moeizaam en kritisch tegenover het inloophuis 100 

stonden. 

Er wordt nog gezocht naar een aanpassing van de openingstijden, nu is die van 14.00 tot 

21.00.  Dat is niet goed afgestemd met de buitenslapers, die zouden liever eerder gebruik 

willen maken van de inloop. Het mag alleen niet meer kosten. Ook is er een wens om 

zondag open te zijn, nu is het inloophuis open van dinsdag tot en met zaterdag.  Deze 105 

zaken liggen bij de locatieraad van Villa Westerweide. Is hiermee de overlast in het park 

opgelost?  De Regenboog Groep is een zorgclub en geen opvangplek voor overlastgevers. 

De Regenboog Groep geeft duidelijk aan de gemeente Zaanstad aan wat ze wel en wat ze 

niet kunnen bieden. 

 110 

Rondvraag 

Wat is de status van een nieuw inloophuis in Zuidoost? 

Het gaat superlangzaam maar het lijkt de goede kant op te gaan. Iedereen die betrokken is 

is het inmiddels erover eens dat het inloophuis er moet komen, inclusief een 

gebruikersruimte. Er is nu een zoekopdracht voor een geschikt pand uitgezet.  115 
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Als er een pand in het oog van de leden van de Bezoekersraad is kunnen ze dat doorgeven 

aan Janneke. 

 

Er zijn signalen dat sommige bezoekers toch maar in twee locaties in mogen.  Janneke geeft 

aan dat iedereen in alle inloophuizen naar binnen mag. Echter soms na ruzie of schorsingen 120 

mogen sommige mensen niet meer in alle inloop naar binnen. 

 

Waarom worden er geen shirts verkocht Bij Colors? 

Janneke geeft aan dat er een website was voor de verkoop, maar niemand onderhield die. Er 

is nu geen verkoop. Binnenkort wordt alles weer gereanimeerd. 125 

 

De voorman van de veegploeg van Princehof is opgestapt omdat de vergoeding daarvoor 

van 10 euro naar vijf euro Is verlaagd. Hier is men het niet mee eens. Een voorman draagt 

veel verantwoordelijkheden, moet voortdurend vegers aanspreken dat ze niet mogen 

drinken en ze erbij houden. Nu de vergoeding is verlaagd kan er niet meer vertrouwd 130 

worden op een betrouwbare voorman: deze drinkt zelf mee of werkt zelf niet mee.   

Er lijken wat problemen te zijn in de bejegening. Dit kan worden opgenomen met het 

locatiehoofd Wendy. Voorheen zou dit vallen onder Werk & Activering en dus bij de 

Deelnemersraad thuishoren, maar er is nu geen Deelnemersraad. Er is besloten dat alles wat 

betreft Werk & Activering voortaan onder de Centrale Raad valt in een werkgroep. Marit 135 

kan hier over benaderd worden en Bas de Groot. 

 

Tenslotte kiezen de raadsleden nog een plek waar ze hun team uitje willen gaan houden. Er 

wordt gekozen voor een All you can eat wokrestaurant. Er moet nog worden afgesproken 

hoeveel drankjes de leden mogen en wanneer het gaat plaatsvinden. Het dagelijks bestuur 140 

zal er een offerte van maken en die aan Janneke sturen. 
 
 
 

 145 

Actielijst  

Eric Teake Damstra uitnodigen 

DB Offerte teamuitje 

BR Tijd en plaats teamuitje 

DB Uitzoeken mogelijkheden tablets 

Werkgroep Werk & Activering (WW&A) Voorman veegploeg + dagdeelvergoeding 

 


